
Krobia, dnia 5 listopada 2007 r. 
 
 
                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XIII/2007 
  
                  z   XIII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  29 października 2007 r. w sali ZSOiZ w Krobi       
=========================================================  
                 godzina rozpoczęcia :   16.00 
                    godzina zakończenia :   19.30 
                     Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji uczestniczyło 15.   
                 Ponadto w sesji uczestniczyli : 
              ====================== 

1. Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi. 
2. Misiaczyk Gerard            - Z-ca Burmistrza  
3. Andrzejewski Jakub        - sekretarz Gminy Krobia. 

                    4.   Walczak Damian             - skarbnik Gminy Krobia. 
                    5.   Andrzejewska Teresa      - radca prawny.              
                    6.   Sołtysi gminy Krobia.                  
                    7.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                     Porządek obrad sesji : 
              ======================= 

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XII sesji.   

      4.   Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
5.   Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                          

w okresie międzysesyjnym.  
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
8. Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej.  

      9.   Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
            a)  uchwalenia  „Programu  współpracy   Gminy  Krobia  z    organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                            
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2008”, 

            b)  nie wyrażenia zgody na używanie nazwy miejscowości Pudliszki na etykietach 
swoich produktów przez Firmę „Marko” Sp. Jawna D. Sz. Kowalscy 63-842 
Pudliszki ul. 40-lecia PRL 12,  

            c)   wyrażenia  opinii  potwierdzenia  celowości  realizacji  i  dofinansowania   zadania 
budowy dróg dojazdowych do gruntów rolnych, 

            d)   wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego,  
            e)   przejęcia  nieruchomości  stanowiących  drogi  dojazdowe  do  gruntów  rolnych                   

w obrębie geodezyjnym Ziemlin,  
            f)    zaliczenia drogi do kategorii dróg  gminnych, 
            g)   zaciągnięcia zobowiązań finansowych,  

h) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 
i) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych,  
j) zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok, 
k) przejęcia nieruchomości stanowiącej drogę gminną w obrębie geodezyjnym Ziemlin.  
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     10. Informacja  Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 
radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach majątkowych przez 
zastępcę burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, kierowników jednostek 
organizacyjnych gminy oraz osoby wydające decyzje administracyjne w imieniu 
burmistrza.  

     11.  Informacja   Komisji  Rewizyjnej  z   przeprowadzonej   kontroli  –   analiza  wydatków               
i wpływów finansowych związanych z funkcjonowaniem świetlic wiejskich w 2006 r. 

     12.  Wolne głosy i wnioski. 
 13.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.      
 14.  Zakończenie. 
 Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Knebel. 
  Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.        

      Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych, wobec czego   
sesja jest prawomocna do podejmowania obrad i uchwał (nieobecny: R. Danek). 

     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
      Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o uzupełnienie porządku obrad o rozpatrzenie 

projektu uchwały w sprawie przejęcia nieruchomości stanowiącej drogę gminną w obrębie 
geodezyjnym Ziemlin, jako pkt  9k. 

      Wniosek przewodniczącego Rady o uzupełnienie porządku obrad o pkt. 9k przyjęto 
jednogłośnie, głosowało 14 radnych.   

      Porządek obrad sesji po zmianach przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych. Pierwotny 
porządek obrad stanowi załącznik do protokołu.  

      Ad. 3  Przyjęcie protokołu z XII sesji.  
      I. Jóźwiak : proszę o uzupełnienie zapisu na str. 5 pkt. 8 dot. wypowiedzi : „R. Guderski 

udzielił rekomendacji Rady Powiatowej obu kandydatom”. Proszę u uzupełnienie jakiej 
Rady, Związków Zawodowych czy Samorządu to dotyczyło? 

      Zgłoszoną poprawkę przyjęto jednogłośnie, głosowało 14 radnych.  
      W/w protokół po zmianach przyjęto jednogłośnie,  głosowało 14 radnych. 
      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzedniej sesji.  
      Burmistrz  przedstawił pismo Zarządu Powiatu w Gostyniu dot. przychodni w Pudliszkach 

oraz odpowiedź WZDW dot. drogi wojewódzkiej nr 434. 
Ad. 5   Interpelacje i zapytania radnych. 
M. Duda – 1. Sprawa dotyczy niebezpiecznej drogi do szkoły. Jak daleko przebiegają prace, 
ponieważ wg odpowiedzi na interpelację  przygotowywana jest dokumentacja na wykonanie 
tej drogi. Kończy się drugi miesiąc roku szkolnego, a ciągle to niebezpieczeństwo 
funkcjonuje.   
2. Sprawa terenu wokół fosy przy Pałacu Ślubów, zanieczyszczenia, opłotowanie.                       
We wnioskach do projektu nowego budżetu zaznaczałem, że powinna znaleźć się sprawa 
opłotowania tego terenu i odpowiednie jego zabezpieczenie.  
3. Sprawa dróg : Świerczewskiego, Słowackiego i Parkowej. Wiosną na tych ulicach 
wykonywano prace wyrównania dróg, a obecnie stan tych dróg jest taki, jak przedtem. Czy 
nie można jeszcze przed okresem zimowym wykonać  jakiś prac remontowych na tych 
drogach, ponieważ mieszkańcy zwracają uwagę na zagrożenie bezpieczeństwa. 
Z. Polowczyk – ile Gmina Krobia będzie musiała dopłacać do projektu realizowanego przez 
MZO Leszno w zakresie gospodarki odpadami?  Ze wstępnych wyliczeń wynika, że projekt 
jest niedoszacowany  i różnica około 20-30 mln prawdopodobnie zostanie 
przyporządkowana udziałowcom. 
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I. Jóźwiak – 1. Proszono mnie o zgłoszenie sprawy dot. możliwości założenia barierek przy 
wyjściu z Pl. Kościuszki na ul Kobylińską. Przy dużym ruchu pojazdów na tej ulicy i dużej 
ilości dzieci przechodzącej do szkoły tą ulicą byłoby to konieczne. 
2. Czy Powiatowa Rada ds. Bezpieczeństwa opracowałaby mapę terenu naszego powiatu 
miejsc szczególnie niebezpiecznych dot. ruchu drogowego? oraz zastosowała środki 
zabezpieczające różnym takim zdarzeniom. 
3. Wnioskuję aby na najbardziej niebezpiecznych odcinkach dróg, szczególnie na łukach, 
ostrych wirażach pomalować zewnętrzne krawędzie jezdni, białą ciągłą linię,  ewentualnie 
umieścić znaki odblaskowe, ponieważ przy jesiennej pogodzie obecne pasy nie spełniają 
swojej roli. Takie oznakowanie jezdni jakie znajduje się w okolicach Kórnika, zamieszczone 
na szczególnie niebezpiecznych wirażach, na terenie naszej gminy znacząco poprawiłoby 
bezpieczeństwo użytkowników dróg.                                                        
Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  
1.10. -  spotkanie z lekarzami świadczącymi usługi medyczne na terenie gminy Krobia. 
3.10. - I posiedzenie nowo powołanej przez Burmistrza Rady Sportu, udział radnych :               
M. Duda, A. Knebel, K. Perdon, Z. Polowczyk, której przewodniczącym został p.Bogdan 
Paluszkiewicz. 
9.10. - spotkanie z przedsiębiorcami z gminy Krobia. Sprawy dot. Funduszu Poręczeń 
Kredytowych przedstawiła p. Aneta Karkosz oraz Stowarzyszenia Wspierania 
Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego przedstawił p. Krzysztof Marzec. Udział radnych: 
A. Knebel, Z. Polowczyk, A. Miałkowiski, Z. Nowacki. 
11.10. - posiedzenie komisji Budżetu. Ustosunkowano się do pisma pracowników OPS              
w Krobi dot. regulacji płacowych oraz przedstawienie przez Burmistrza sprawy dot. sanitacji  
tj. uregulowania wzajemnych płatności za ścieki pomiędzy MZWiKW, Heinz Pudliszki i 
Gminą Krobia.  
11.10. - posiedzenie komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych. Ustosunkowano się do pisma 
pracowników OPS w Krobi dot. regulacji płacowych, udział pracowników jednostki.  

      12.10. - posiedzenie komisji Rewizyjnej. Przyjęcie protokołu z kontroli  –   analiza  
wydatków i wpływów finansowych związanych z funkcjonowaniem świetlic wiejskich             
w 2006 r. Ustalono także zakres dalszych prac komisji.  

      16.10. - posiedzenie wspólne komisji. Omówienie programu wizyty delegacji samorządowej                    
z  Schinnen oraz sprawy bieżące.  

     18 - 21.10. – wizyta delegacji z Schinnen : 
- prezentacja obu Gmin w ZSOiZ w Krobi, 
- uroczystości upamiętniające 68 – rocznicę rozstrzelania na krobskim Rynku, 
- wizyta u przedsiębiorców oraz rozmowy nt współpracy między Gminami. 
22.10. -  kolejne spotkanie Komitetu Obchodów 90-rocznicy Powstania Wielkopolskiego.  
24.10. - posiedzenie wspólne komisji, omówienie uchwał na dzisiejszą sesję.  
26.10. - posiedzenie komisji Rolnictwa iSpraw Społecznych, wydanie opinii o projektach 
uchwał podatkowych oraz w sprawie nie wyrażenia zgody na używanie nazwy miejscowości 
Pudliszki na etykietach swoich produktów przez Firmę „Marko”. 
29.10 - posiedzenie komisji Budżetu, opiniowanie projektów uchwał.  
Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, załącznik nr 1 do protokołu.  

      Ad. 8 Wręczenie stypendiów Rady Miejskiej.  
      Przewodniczący Rady i przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury i Sportu K. Perdon 

zgodnie z podjętą uchwałą Nr XII/76/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 września       
2007 r wręczyli stypendia dla uczniów,  szkoły podstawowej:  

           - Agnieszka Rachwał,  Małgorzata Neumann,  Tomasz Krystkowiak w kwocie 250,- zł, 
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               Paulina Tomczak, Lidia Dziedzic,  Marlena Bogdańska, Karina Chuda, Agnieszka    
Jędryczka, Alicja Jamroży, Klaudia Witt, Marta Głoskiewicz,  Mikołaj Ostrowski, 

               Bartłomiej Kubiak w kwocie 200,- zł, 
      - dla uczniów gimnazjum:   
            - Wioleta Dolata, Ewelina Barbara Radła, Magdalena Głoskiewicz w kwocie 350,- zł, 
               Katarzyna Jeż, Małgorzata Pawlak, Maria Pawlak, Katarzyna Kaczmarek,               

Wojciech Zasina, Blanka Majchrzycka, Monika Kuczkowiak, Joanna Piotrowiak, 
Adrianna Sikora w kwocie 300,- zł, 

      - dla uczniów szkoły ponadgimnazjalnej: 
           - Katarzyna Łabęda i Romana Gała w kwocie 350,- zł. 

Uczniowie zrzeszeni w organizacjach obejmujących następujące dziedziny :                                                  
- sport : Viktoria W.Rufael w kwocie  400,- zł,  Zbigniew Gała i  Mateusz Roszak                
w kwocie  200,- zł, 

                  -  kultura: Jakub Zasina w kwocie  300,- zł. 
 

Na salę obrad przybył radny R. Danek.  
      Ad. 9  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
      a)  uchwalenia  „Programu  współpracy   Gminy  Krobia  z    organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy                            
o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2008”. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. Projekty uchwał na 
dzisiejszą sesję omawiane były na posiedzeniu wspólnym Komisji 24.10.br. 

      Uchwałę Nr XIII/84/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                              
w sprawie uchwalenia  „Programu  współpracy   Gminy  Krobia  z  organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy  o działalności 
pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2008”,  przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 
radnych.   

      b) nie wyrażenia zgody na używanie nazwy miejscowości Pudliszki na etykietach 
swoich produktów przez Firmę „Marko” Sp. Jawna D. Sz. Kowalscy 63-842 Pudliszki 
ul. 40-lecia PRL 12.     

      Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.     
      Uchwałę Nr XIII/85/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                     

w sprawie nie wyrażenia zgody na używanie nazwy miejscowości Pudliszki na etykietach 
swoich produktów przez Firmę „Marko” Sp. Jawna D. Sz. Kowalscy 63-842 Pudliszki                   
ul. 40-lecia PRL 12,  przyjęto większością głosów: 12 za, 3 wstrzymujące ( M. Duda,              
Ł. Kubiak, Z. Polowczyk),  głosowało 15 radnych.  

      c) wyrażenia  opinii  potwierdzenia  celowości  realizacji  i  dofinansowania   zadania 
budowy dróg dojazdowych do gruntów. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 

      Uchwałę Nr XIII/86/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                      
w sprawie  wyrażenia  opinii  potwierdzenia  celowości  realizacji  i  dofinansowania   
zadania budowy dróg dojazdowych do gruntów,  przyjęto jednogłośnie  głosowało15 
radnych.      

      d)  wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego. 
      Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  

Uchwałę Nr XIII/87/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                        
w sprawie wyrażenia zgody na wynajem lokalu użytkowego, przejęto jednogłośnie,  
głosowało 15 radnych.   
e)  przejęcia  nieruchomości  stanowiących  drogi  dojazdowe  do  gruntów  rolnych                   
w obrębie geodezyjnym Ziemlin.  
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  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  
  K. Perdon – omyłkowo zapisano w treści uchwały przy powierzchni działki liczbę 2 oraz 
proszę o ujednolicenie  miejsc po przecinku.  

  J. Bujakiewicz – czy takie działki występują tylko w tym rejonie, czy w innych rejonach 
gminy też? Czy załatwiamy sprawę szczególną, bo szczególny jest wniosek w tej sprawie? 
Czy załatwiamy kompleksowo wszystko w całej gminie i wnioskujemy do Agencji                                                      
o przejęcie większej ilości nieruchomości? 

  Przewodniczący Rady – czy nie warto rozmawiać z ANR na temat tych gruntów. Podjęta 
została uchwała zwalniająca z opłaty za takie grunty. Czy to przejęcie nie zmniejszy 
wpływów z tytułu podatków.                           

  Sołtys wsi Ziemlin – powinna być  przedstawiona mapa poglądowa, gdzie znajdują się takie 
grunty. Na terenie obszaru Ziemlina jest więcej takich dróg.                   

  Przewodniczący Rady – projekt obejmuje trzy główne drogi.  
  Burmistrz – sprawa jest wynikiem działań powołanej komisji inwentaryzacyjnej i należy 
określić, które drogi powinny być gminne, ponieważ pojawią się później wątpliwości, kto 
jakie drogi ma utrzymywać. Planujemy przystąpić do tego zadania kompleksowo, lecz               
w sposób usystematyzowany.  

  A. Olejnik – wszystkie drogi są w obrębie Ziemlina, łączące głównie tą miejscowość                     
z Pudliszkami.  Przejęcie tych dróg umożliwi zapisanie ich jako drogi wewnętrzne 
dojazdowe, bez obciążania kosztami bieżącego utrzymania. W Urzędzie dostępne są mapy, 
na których zlokalizowane są te drogi. W sierpniu odbyło się spotkanie  z przedstawicielem 
ANR, na którym obecny był przewodniczący Rady, gdzie omawiano kwestie przejmowania 
tych nieruchomości będących drogami w użytkowaniu osób fizycznych od ANR. 

  K. Perdon – p. Naczelnik mówił, że drogi w kierunku Pudliszek są już drogami gminnymi. 
Kiedy ta procedura miała miejsce? Dlaczego do tego momentu nie są gminne, a dalej                 
są gminne? Czy wcześniej to miało miejsce, czy w momencie podpisywania umowy                   
z dzierżawcą? 

  A. Olejnik – drogi te zostały skomunalizowane w latach 90-tych, natomiast wniosek                    
o przejęcie omawianych dróg został skierowany miesiąc temu. 
Uchwałę Nr XIII/88/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                         
w sprawie  przejęcia  nieruchomości  stanowiących  drogi  dojazdowe  do  gruntów  rolnych                   
w obrębie geodezyjnym Ziemlin,  przyjęto większością głosów : 13 za, 2 wstrzymujące                   
(J. Bujakiewicz, A. Knebel),  głosowało 15 radnych.   
f)  zaliczenia drogi do kategorii dróg  gminnych.  

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie.  
L. Bem – z mapki trudno rozeznać się gdzie ta działka jest położona. Proponuję na 
przyszłość, mamy laptopa w gminie, projektor, aby wyświetlić gdzie położone są  drogi.     
Uchwałę Nr XIII/89/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                         
w sprawie  zaliczenia drogi do kategorii dróg  gminnych, przyjęto jednogłośnie, głosowało 
15 radnych.    
g) zaciągnięcia zobowiązań finansowych. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 
  L. Bem – proszę p. Burmistrza o przedstawienie tematu kanalizacji sanitarnej.  
  Burmistrz – uchwała ta jest konsekwencją umowy na wykonanie projektu kanalizacji 
sanitarnej w gminie Krobia, obejmującego obszar aglomeracji przyjętej do realizacji przez 
MZWiKW w Strzelcach Wielkich ze  środków Funduszu Spójności. Aby takie środki 
uzyskać konieczna jest  także dokumentacja. Podjęto działania o pozyskanie środków z Unii 
Europejskiej. W ramach czterech gmin Krobia, Kobylin, Pogorzela, Pępowo 
przygotowywane są projekty przebiegu kanalizacji, łącznie z pozwoleniem na budowę. 
Projekt opracowany będzie dla  większości miejscowości  naszej gminy, oprócz Krobi, która 
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ma opracowaną oraz dla pozostałych miejscowości, które spełniają kryterium 120 
mieszkańców na 1 km linii sieci. Tego typu miejscowości kwalifikują się do otrzymania 
dofinansowania i pobudowania kanalizacji  zbiorczej.  W pozostałych miejscowościach, 
które takiego kryterium nie spełnią, budowa kanalizacji opierać się będzie na budowie 
mniejszych oczyszczalni. Przedsięwzięciem tym objętych jest 16-17 miejscowości. W tym 
roku została zawarta umowa na wykonanie dokumentacji, której płatności przypadają w 
roku przyszłym. Konieczne jest zabezpieczenie środków na to zadanie.                                              

  L. Bem – czy jest szansa, że projekt zostanie rozpoczęty? Jeżeli nie, to czy będzie można               
tą dokumentację wykorzystać? 

  Burmistrz – tak, będzie można wykorzystać dokumentację.  Najbardziej kluczowe są dwa 
elementy, gdzie realizowana będzie kanalizacja. Jeden to m. Krobia, drugi to teren wokół 
ujęcia wody Bukownica. Odnośnie szans realizacji projektu, to byliśmy na liście 
windykatywnej, następnie zostaliśmy usunięci. Późnej podejmowano kolejne działania 
poprzez Ministerstwo Ochrony Środowiska, Urząd Wojewódzki w Poznaniu i Fundusz 
Ochrony Środowiska. Obecnie na liście windykatywnej projekt został  ujęty. Kluczowe 
znaczenie będzie miało to, czy rzeczywiście będziemy przygotowani do realizacji tego 
projektu. Bardzo ważne jest to abyśmy na część realizacji tego przedsięwzięcia,                         
w przyszłym roku byli przygotowani.  
Uchwałę Nr XIII/90/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                      
w sprawie zaciągnięcia zobowiązań finansowych, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 
radnych.  
h)  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 
      Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak – komisja obradowała 

w tej sprawie w dniu 26.10.br., zapoznała się projektem uchwały oraz Komunikatem Prezesa 
GUS  i  akceptuje propozycje Burmistrza w tej sprawie.     
Uchwałę Nr XIII/91/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                         
w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, przyjęto jednogłośnie,  
głosowało 15 radnych. 
i)  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. 
      Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Społecznych I. Jóźwiak – komisja obradowała 

w tej sprawie w dniu 26.10.br. i akceptuje propozycje Burmistrza dot. określenia wysokości 
stawek podatku od środków transportowych.       
Uchwałę Nr XIII/92/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                      
w sprawie  określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych, przyjęto 
jednogłośnie,  głosowało 15 radnych. 
j)  zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok. 

  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. Na posiedzeniu wspólnym komisji 
wynikło, że będą wniesione autopoprawki do projektu uchwały.  

  Burmistrz – autopoprawki do uchwały przedstwi skarbnik D. Walczak. 
  D. Walczak :  I zmiana w rozdz. 80101 –  zmniejszenie wydatków na zakup energii                  
w ZSPiG w Starej Krobi i Sułkowicach o 5.000 zł, automatycznie zwiększa się rezerwa 
celowa na cele oświatowe, po zmianach  154.583 zł, 

  II zmiana w dziale 600 rozdz. 60016 § 4270 planowano wykonanie przepustu drogowego             
w Nieparcie na kwotę 30 tys. zł, obecnie zmniejszamy planowaną kwotę o 29 tys., czyli 
plan po zmianach w tym rozdz. 371.005 zł, dziale 746.200,- zł. 

  III zmiana w dziale 700 rozdz. 70005 § 4300, pierwotnie planowano wydatkować środki 
na wykonanie książek obiektów budowlanych budynków czynszowych gminy kwotę 
22.170, a po zmianie 21.170 zł, plan w tym paragrafie 39.270,- zł, 
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  IV zmiana dot. rozdz. 80110 – gimnazja, pierwotnie omyłkowo zapisano w § 4410                    
w ZSPiG w Krobi kwotę 3.789,- zmniejszenia na delegacje, która powinna być zapisana w 
analogicznym rozdz. § 4440,  

  V zmiana w załączniku nr 2, w dziele 926 rozdz. 92605 zmniejszenie na dotacjach kwoty 
10.243,- zł, pierwotnie zmian ta miała był zwiększeniem w dziale 921  - świetlice, obecnie 
pozostawiamy tą kwotę w tym samym dziale i rozdziale lecz na § 4210, z przeznaczeniem 
na zakup sprzętu sportowego dla klubów działających na terenie gminy. Natomiast środki 
na świetlice będą przeniesione zarządzeniem Burmistrza z rezerwy ogólnej.        

      Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem – komisja po zapoznaniu się z projektem uchwały 
na posiedzeniu wspólnym Komisji i w dniu dzisiejszym, projekt uchwały opiniuje 
jednogłośnie, pozytywnie po uwzględnieniu autopoprawek Burmistrza.   

      K. Perdon  - czy musimy wprowadzać do budżetu środki z tytułu odszkodowania za spalony 
młyn? Ponieważ przyjmując tą kwotę wyrazimy wolę na taką kwotę odszkodowania. 
Uważam, że należy walczyć o wyższe odszkodowanie.   

      Burmistrz – kwota odszkodowania, którą uznaje firma ubezpieczeniowa jest wartością 
niewystarczającą na naprawienie szkód spowodowanych pożarem.Przyjęcie tego do budżetu 
nie skutkuje nie możnością ubiegania się o wyższe odszkodowanie.  

      Autopopraweki zgłoszone przez Burmistrza przyjęto jednogłośnie, głosowało 15 radnych.  
Uchwałę Nr XIII/93/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                     
w sprawie  zmian budżetu i zmian w budżecie na 2007 rok, przyjęto jednogłośnie,  
głosowało 15 radnych. 

      k) przejęcia nieruchomości stanowiącej drogę gminną w obrębie geodezyjnym Ziemlin. 
  Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały i uzasadnienie. Uchwała jest 
konsekwencją podjętej uchwały Nr XIII/89/2007 Rady Miejskiej w Krobi w sprawie  
zaliczenia drogi do kategorii dróg  gminnych.  
Uchwałę Nr XIII/94/2007 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 29 października 2007 r.                      
w sprawie przejęcia nieruchomości stanowiącej drogę gminna w obrębie geodezyjnym 
Ziemlin, przyjęto jednogłośnie,  głosowało 15 radnych.    

      Ad.  10  Informacja  Przewodniczącego Rady o złożonych oświadczeniach 
majątkowych przez radnych oraz informacja Burmistrza o złożonych oświadczeniach 
majątkowych przez zastępcę burmistrza, sekretarza gminy, skarbnika gminy, 
kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz osoby wydające decyzje 
administracyjne w imieniu burmistrza.  

      Przewodniczący Rady odczytał pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Gostyniu                    
nr PD/072-23/07 z dnia 16.10.2007 r. dot. analizy oświadczeń majątkowych złożonych osób 
funkcyjnych gminy (załącznik nr 2 do protokołu), oraz pismo nr PD/072-23/07 z dnia 
16.10.2007 r. dot. analizy oświadczeń majątkowych złożonych przez radnych, burmistrza              
i przewodniczącego Rady Miejskiej (załącznik nr 3 do protokołu),   

      Ad. 11.  Informacja  Komisji  Rewizyjnej  z  przeprowadzonej   kontroli  –  analiza  
wydatków i wpływów finansowych związanych z funkcjonowaniem świetlic wiejskich w 
2006 r. 

      Przewodniczący Komisji Rewizyjnej J. Bujakiewicz przedstawił protokół z analizy 
wydatków i wpływów finansowych związanych z funkcjonowaniem świetlic wiejskich               
w 2006 r., przyjęty przez członków Komisji na posiedzeniu w dniu 12.10.br. (załącznik nr 4 
do protokołu).  
Przewodniczący Rady – czy p. Burmistrz ustosunkuje się do pkt. 9 protokołu.  
Burmistrz – również uważam, że kwestia funkcjonowania świetlic wiejskich nie była jasna. 
Podjęto działania w tej kwestii tj. zawarcie umów z osobami opiekującymi się świetlicami, 
określając stosowne kryteria, a w świetlicach gdzie nie stosowano takich uregulowań zostanie 
to wprowadzone. Kwestie adaptacyjne tych pomieszczeń także zostaną rozpatrzone. Należy 
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również podjąć działania ożywienia działania, funkcjonowania świetlic. Rozważna jest 
możliwość upoważnienia sołtysów do dysponowania środkami na ich funkcjonowanie, 
poprzez zwiększenie aktywności i podejmowanie różnych przedsięwzięć.                                                                            

      Ad. 12   Wolne głosy i wnioski. 
      J. Bujakiewicz  –  w sprawozdaniu przedstawił p. Burmistrz, że dnia 12.10. br. podpisanie 

umów z Bankiem Gospodarstwa Krajowego w Poznaniu w sprawie dotacji na remont 
mieszkań socjalnych. Proszę o ile jest to możliwe, o podanie wysokości kwoty dotacji,                
a jeśli nie to o dane procentowe.                                                                                              
Burmistrz -  dofinansowanie w wysokości 30 % kosztów całkowitych w kwocie około 30 
tys. zł.  

      Ad. 13  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.   Burmistrz – odnośnie projektora, który 
miałby być wykorzystywany na sesji to nie posiadamy takiego sprzętu. Konieczne będzie 
udostępnianie takiego sprzętu ze szkół lub Ośrodka Kultury.  

Opracowany jest projekt przebudowy ul. Ogród Ludowy, który obejmować ma również  
możliwość dojazdu do przedszkola z tej strony ulicy.  
W przyszłym tygodniu otrzymamy opłotowanie fosy od strony zabudowań p. Szczepaniaka. 
Odnośnie opłotowanie całości fosy, to nasuwa się pytanie, czy nie zostanie naruszony jej 
wizerunek. Najważniejsze jest zabezpieczenie tego odcinka terenu.  
Kwestia dróg na Heimacie, to nie potrzeba przekonywać o celowości ich naprawy. Na dzień 
dzisiejszy możliwe jest skruszenie kamieni w celu utwardzenia tych ulic doraźnie.  
Sprawa nie rozstrzygniętego przetargu przez MZO Leszno, to na dzień dzisiejszy spółka nie 
podjęła żadnych działań w stosunku do gmin o kolejne środki finansowe na realizację zadania.  
K. Perdon – proszę o zwrócenie się na posiedzeniu jak długo to będzie trwać trzymanie nas             
w niepewności.  
Burmistrz – myślę, że dyskusja w tej sprawie na Walnym zebraniu spółki będzie burzliwa. 
Kwestia zamontowanie barierek przy Pl. Kościuszki a ul. Kobylińską zostanie rozważona. 
O opracowanie mapy terenu naszego powiatu miejsc szczególnie niebezpiecznych dot. ruchu 
drogowego zwrócimy się do Komisję Bezpieczeństwa.  
Także o pomalowanie i oznakowanie miejsc szczególnie zagrożonych zwrócimy się do PZD            
w Gostyniu.  
Ad. 14 Zakończenie obrad i sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej  Andrzej Knebel : dziękuję wszystkim za przybycie                    
i zamykam XIII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
 
           Protokółowała :                                                      

              Aurelia Sikorska              
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


